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L'estudi encarregat per l'Ajuntament conclou que la municipalització de la gestió de l'aigua
reduiria la tarifa &quot;un 15%&quot;

L'Ajuntament ha fet públic l'informe encarregat a una
consultora externa per decidir quin model de gestió de l'aigua
beneficia més els ciutadans. La conclusió és que fer-ho a través
d'una empresa pública -mitjançant una Entitat Publica
Empresarial Local (EPEL) o una Societat Mercantil Pública-
és la fórmula "més eficient". L'estudi, elaborat per  la
consultora CAPIOL, Infrastructure&Asset Management S.L.,
també afirma que "una empresa pública municipal podria
reduir un 15% les tarifes i congelar-les durant 10 anys".

Ara l'Ajuntament està pendent de reunir-se amb l'Àrea Metropolitana de Barcelona per determinar com es pot
tirar endavant el pla de municipalització. Aquesta trobada és clau, ja que a principis del mes passat una
sentència del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya (TSJC) determinava que era l'ens supramunicipal era
l'únic competent quant a la gestió de l'aigua.

La comissió tècnica per a l'anàlisi i estudi tècnic i econòmic del servei de subministrament d'aigua potable a
Sant Cugat es va crear el 2017 per estudiar la millor fórmula de gestió. Tot plegat va començar a tirar endavant
arran de l'aprovació d'una moció de la CUP-PC i ICV-EUiA de l'any 2015 on es proposava la creació d'una
comissió amb aquest objectiu. 
Informe íntegre    

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/151459.html
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